
 

 
7. HRVATSKI FORUM O ODRŽIVOJ GRADNJI 

PROGRAM 

Zagreb, 30. studenog 2013. 

Velika dvorana Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu 
 

9:00 - 9:30 Prijem i registracija uz kavu dobrodošlice 

9:30 - 9:45 Dobrodošlica - pozdravni govor domaćina 

Žarko Horvat, direktor industrijske ekologije, Holcim Hrvatska  
dr.sc. Vesna Dragčević, dekanica Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu  
Alan Šišinački, predsjednik Uprave, Holcima u Hrvatskoj 
dr.sc. Sandra Švaljek, zamjenica gradonačelnika Grada Zagreba 
mr.sc. Željko Uhlir, zamjenik ministrice graditeljstva i prostornoga uređenja  

9:45 - 11:00 Imamo li okvir? 

Novi program za energetsku učinkovitost 
mr.sc. Željko Uhlir, zamjenik ministrice graditeljstva i prostornoga uređenja 
 
Program energetske obnove zgrada iz perspektive lokalne samouprave 
Marijan Maras, pročelnik gradskog ureda za energetiku, zaštitu okoliša i održivi razvoj u Gradu Zagrebu 
 
Build up: prilike, prepreke, rješenja iz perspektive EU 
prof.dr.sc. Ivana Banjad Pečur, predstojnica zavoda za materijale, Građevinski fakultet Sveučilišta u 
Zagrebu 

11:00 - 12:15 Zašto projekti spavaju? 

Panel rasprava: 
Nove programe imamo, što trebamo poduzeti da bi se ostvarili kao prilika, kako su i zamišljeni? 
Što trebamo napraviti da bismo osigurali realizaciju? 
Koja su to iskustva iz kojih treba učiti i prepreke koje trebamo predvidjeti? 
 
mr.sc. Uhlir Željko, zamjenik ministrice graditeljstva i prostornoga uređenja 

Vlado Pehar, specijalist za energetsku učinkovitost, Erste&Steiermärkische Bank d.d. 
 
Marijan Maras, pročelnik gradskog ureda za energetiku, zaštitu okoliša i održivi razvoj u Gradu Zagrebu 
 
Denis Čupić, predsjednik HUP-Udruge developera; Direktor F.O. / Development d.o.o. 
 
dr.sc. Julije Domac, ravnatelj agencije REGEA  
 
prof.dr.sc. Ivana Banjad Pečur, predstojnica zavoda za materijale, Građevinski fakultet Sveučilišta u 
Zagrebu 
 
Moderator: Žarko Horvat, direktor industrijske ekologije, Holcim Hrvatska 



 

 

 

 

 

 

12:15 - 13:00 Pauza za ručak 

13:00 - 16:00 Što možemo naučiti od budnih? 

Iskustvo obnove 
dr.sc. Julije Domac, ravnatelj agencije REGEA  
 
CroSKILLS: imamo li vještine za pokretanje projekata? 
prof.dr.sc. Ivana Banjad Pečur, predstojnica zavoda za materijale, Građevinski fakultet Sveučilišta u 
Zagrebu 

Financiranje projekata energetske učinkovitosti u malim i srednjim poduzećima te JLS 
Vlado Pehar, specijalist za energetsku učinkovitost, Erste&Steiermärkische Bank d.d. 

Koliko su budni zeleni projekti u Hrvatskoj? 
Snježana Turalija, izvršna direktorica Hrvatskog savjeta za zelenu gradnju 

Ruconbar – godinu dana poslije 
prof.dr.sc. Stjepan Lakušić, voditelj katedre za željeznice, Građevinski fakultet Sveučilišta u Zagrebu 
 
Diskusija 

Vizije stvaraju nove mogućnosti:  

Predstavljanje natječaja: Holcim Awards for Sustainable Construction  
 
Oživimo zidove 
Nina Perić, Sveučilište u Zagrebu 

Korištenje otpadnih materijala u novim proizvodima 
Edin Beganović, Josip Bartulić,Sveučilište u Osijeku 

Membrain - koncept samoodržive kuće 
Josip Markežić, Sveučilište u Zagrebu 

Predstavljanje udruge Supeus 
Marina Džunić, predsjednica Uprave, SUPEUS 

  

*Organizator zadržava pravo promjene programa bez prethodne najave. 

Sudionicima skupa dodijeljeni su bodovi u skladu s „Pravilnikom o stručnom ispitu te upotpunjavanju i usavršavanju znanja 
osoba koje obavljaju poslove prostornog uređenja i graditeljstva“, NN 24/08, 141/09, 23/11, 129/11, 109/12. Broj bodova za 
stručno usavršavanje je 7 bodova. Pravo na potvrdu imaju samo sudionici koji su svojim potpisom potvrdili svoje sudjelovanje 
na forumu. 


